
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy RMČ 
č. 10/2023

ze dne 11. prosince 2023

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Miroslav Sosík,
Roman Freimuth, Ladislav Barták a Markéta Pálenská

Hosté:
Břetislav Štefan -  starosta ÚMČ Brno-Líšeň
Jan Skotal -  I. místostarosta ÚMČ Brno-Líšeň
Ivan Kůs -  pozemní komunikace ÚMČ Brno-Líšeň

Program:
-  zahájení Komise dopravy
-  projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
-  diskuze a různé

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.45 hodin je  přítomno 6 členů komise, komise 
je  tedy usnášeníschopná a její jednání může začít.

Úvod prosincového jednání Komise dopravy RMČ patřil bodu, který zůstal otevřený již na 
minulém jednání, a to instalací „city bloků“ v křižovatce Holzova x Drčkova, kterou dopravní 
komise navrhovala RMČ již několikrát, především pak kvůli zvýšení bezpečnosti na velmi 
frekventované křižovatce. Podle Ivana Kůse z ÚMČ Brno-Líšeň je instalace „city 
bloků“ jednou z variant, nad kterou se Brněnské komunikace v rámci zklidnění dopravy 
zamýšlejí. Problémem je ovšem fakt, že od konce listopadu částečně uzavřená Gajdošova ulice 
v brněnských Zidenicíchje dle dostupných informací v tak havarijním stavu, že hrozí její úplné 
uzavření. Potom by ale v té souvislosti hrozilo, že by některé objízdné trasy vedly právě 
Drčkovou ulicí v Líšni, především pak pro nákladní dopravu. Otázka „city bloků“ však není 
uzavřená, stále se s nimi počítá.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň několik dní po prosincovém jednání komise obdržel email od 
pana Kůse, který 20. prosince jednal s vedoucím Odboru dopravy Magistrátu města Brna. Jak pan Kůs 
informoval, došlo nakonec k prosazení našeho původního návrhu. „ Bude provedena úprava křižovatky (levé 
odbočení) Holzova x  Drčkova city bloky, tedy obdobným způsobem jako byla upravena křižovatka Sedláčkova 
x Jedovnická, “ uvedl Kůs.

Komise dopravy RMČ se zabývala změnou dopravního značení v ulici Horákovská, kterou 
inicioval Michal Chaloupka, zastupitel MČ Brno-Líšeň. Ten upozornil na častější průjezd aut v 
ranních a odpoledních hodinách výše uvedenou ulicí, kterou projíždějí rodiče dětí z blízké ZŠ 
Holzova. Jelikož se jedná o obytnou zónu, kde jsou úzké chodníky, je tento stav podle 
zastupitele špatný. Změna dopravního značení by ale podle předsedy dopravní komise vedla ke 
kolizním situacím o křižovatku dále, tedy Belcrediho x Karolíny Světlé x Kučerova. Líšeňský 
starosta Břetislav Štefan rovněž podotknul, že měření průjezdu vozidel proběhlo jen jednou,



proto navrhl, aby se ještě minimálně dvakrát zopakovalo. Předseda Komise dopravy RMČ proto 
návrh, aby následná usnesení byla rozdělena do dvou hlasování.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ DOPORUČUJE Radě MČ Brno-Líšeň 
schválení změny dopravního značení ulice Horákovská na základě objednávky■w

zastupitele MC Brno-Líšeň 
PRO: 1 

PROTI: 5 
ZDRŽEL SE: 0

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ DOPORUČUJE Radě MČ Brno-Líšeň 
objednat kontrolní měření na četnost průjezdu vozidel v Horákovské ulici, 

a to nejpozději do konce I. pololetí roku 2024 
PRO: 5 

PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1

Markéta Pálenská vznesla dotaz k možnému přechodu pro chodce nedaleko prodejny Lidi v 
Trnkově ulici. Ten by byl podle ní vhodný mezi chodníky u výjezdu z CTParku Brno-Líšeň. 
Ivan Kůs z UMC Brno-Líšeň sdělil, že přechod byl sice v plánu, ale vzhledem k technickým 
problémům byl z projekčních plánů Brněnských komunikací vyřazen.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla upozornil na velký výtluk před světelnou křižovatkou ulic Novolíšeňská x 
Jedovnická.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla poděkoval za opravu parkoviště v Rašelinové ulici, kde v minulosti došlo k 
vážným kolizím.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Na závěr jednání Komise dopravy RMČ předložil předseda komise termíny schůzí na I. pololetí 
roku 2024 ke schválení -  15. leden, 5. únor, 18. březen, 22. duben, 20. květen a 3. červen.

USNESENÍ: Komise dopravy RMČ SCHVALUJE termíny schůzí na I. pololetí 2024, 
a to vždy v pondělí 15. ledna, 5. února, 18. března, 22. dubna, 20. května a 3. června 

PRO: 6 
PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0

V čase 18.30 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMČ prosincovou schůzi s tím, že se další jednám uskuteční 
v pondělí 15. ledna 2024 od 17.45 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřila Markéta Pálenská


